
DAY 1 Penang - Transit - Beijing (MOB)
Assemble at Penang International Airport for flight to Beijing. Upon arrival, transfer
to hotel for check in.
**Overnight at Beijing
DAY 2 Beijing (B/L/D)
National Palace Museum - one of the largest ancient culture and art museums in
China, and is also the largest and best-preserved wooden palace complex in the
world
Temple of Heaven - located on Yongdingmennei Street, Dongcheng District, Beijing,
is an ancient Chinese royal sacrificial building complex. It was built in the 18th year
of the Yongle reign of the Ming Dynasty (1420) and was an important place for
emperors of the Ming and Qing dynasties to offer sacrifices to heaven and pray for
good harvests.
Internet famous attraction Taikoo Li, Sanlitun
**Overnight at Beijing
DAY 3 Beijing (B/L)
Great Wall Badaling - one of the most famous and best preserved sections of the
Great Wall.
Winter Olympics Shougang Big Jumping Platform - "Xue Feitian" Celebrity
attractionWukesong Huaxi LIVE Food Street, there are delicacies from all over the
world, all kinds of delicacies, guests can freely choose to eat while shopping (own
expense).
**Overnight at Beijing
DAY 4 Beijing - Gubei Water Town (B/L/D)
Labubu Land - located in Chaoyang Park, Chaoyang District, Beijing, is the first
immersive IP theme park created by Pop Mart
Gubei Water Town (including 1 way buggy, Sima Shaojiu Workshop, Yongshun
Dyeing Workshop, Sun Moon Square/Zhenyuan Escort Bureau/Eight Banners Guild
Hall), and enjoy the night view of the water town.
** Overnight at Gubei Water Town
DAY 5 Gubei Water Town - Cheng De (B/L/D)
Summer Resort - largest existing royal garden in China. Enjoy the panoramic view of
Chengde City and visit Pule Temple
**Overnight at Cheng De
DAY 6 Cheng De - Qinhuangdao (B/L/D)
Qinhuangdao,is located in the northeast of Hebei Province, China. It is a coastal
tourist city with historical culture, seaside scenery and natural ecology.
Visit Shanhaiguan, Laolongtou, Qinhuang Alley Food Street.
** Overnight at Qinhuangdao

DAY 7 Qinhuangdao - Beijing (B/L/D)
Qinhuangdao Commercial Pedestrian Street, where Qinhuangqiu
Mountain enters the sea .
**Overnight at Beijing
DAY 8 Beijing - Transit City (B/L/D)
Qianmen Antique Street, the world's largest Starbucks flag waypoint and
PAGEONE creative bookstore. visit to the Summer Palace, Internet
attraction Taikoo Li, Sanlitun, Outview Bird's Nest and water cube.
**Overnight on board
DAY 8 Penang
Arrived Penang. Tour Ends
**Home sweet home.

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025 FTG9D7NPEK1PL90223IS

 INTERNATIONAL BRAND HOTELS + FIVE-STAR HOTEL
IN GUBEI WATER TOWN

 LABUBU LAND
 BADALING GREAT WALL
 KOREAN 180-COURSE BUFFET BBQ
 QINHUANGDAO HAITIAN LUXURY SEAFOOD BUFFET
 GOLDEN TRIANGLE : SHANHAIGUAN, OLD DRAGON

HEAD, WINTER OLYMPIC SKI JUMP - XUE FEITIAN

C2.1

**Tour Leader Tipping Not Included



DAY 1 槟城 - 中转城市 - 北京 (机上用餐)
集合于槟城国际机场乘搭客机飞往北京。接机送酒店休息。
**夜宿于北京
DAY 2 北京 (早午晚餐)
故宫博物院-是中国最大的古代文化艺术博物馆之一，同时也是世界上
现存规模最大、保存最完整的木结构宫殿建筑群。
天坛公园-位于北京市东城区永定门内大街，是中国古代皇家祭祀建筑
群，始建于明永乐十八年（1420 年），是明清两代皇帝祭天、祈谷的
重要场所。
网红打卡地一三里屯太古里
**夜宿于北京
DAY 3 北京 (早午餐)
八达岭长城-万里长城最著名、保存最完整的段落之一。
颐和园-是中国现存规模最大、保存最完整的皇家园林。
冬奥会标志首钢大跳台-‘雪飞天’
网红打卡地-五棵松华熙 LIVE 晚餐在华熙 LIVE 美食街，天南地北各地
风味小吃，应有尽有俭由人，客人可逛街同时自由选择用餐（餐费自
费）。
**夜宿于北京
DAY 4 北京 - 古北水镇 (早午晚餐)
泡泡玛特乐园-位于北京市朝阳区朝阳公园内，是泡泡玛特打造的首个
沉浸式 IP 主题乐园
古北水镇游览（含单程电瓶车，司马烧酒坊，永顺染坊，日月岛广场/
镇远镖局/八旗会馆），欣赏水镇夜景。
**夜宿于古北水镇
DAY 5 古北水镇 - 承德 (早午晚餐)
避暑山庄-是中国现存最大的皇家园林，欣赏承德市全景，参观普乐
寺。
**夜宿于承德
DAY 6 承德 - 秦皇岛 (早午晚餐)
秦皇岛-秦皇岛位于中国河北省东北部，是一座兼具历史文化、海滨风
光和自然生态的滨海旅游城市。
游览山海关，老龙头，秦皇小巷美食街。

**夜宿于秦皇岛
DAY 7 秦皇岛 - 北京 (早午晚餐)
秦皇岛-秦皇求山入海处，秦皇岛太阳步行街。
**夜宿于北京
DAY 8 北京 - 中转城市 (早午晚餐)
北京-前门仿古大街，全球最大星巴克旗航点与 PAGEONE 创意图
书店，外观‘鸟巢’+‘水立方’
**夜宿于机上
DAY 9 槟城
抵达槟城，行程结束。
**美丽的家

Validity: 20 Feb 2023 - 31 Dec 2023
FTG9D7NPEK1PL190223IS

 入住国际品牌酒店+古北水镇豪华五星酒店
 网红泡泡玛特乐园 LABUBU LAND
 八达岭长城
 韩式 180 道菜品自助烧烤 BBQ
 秦皇岛海天一色豪华海鲜自助餐
 黄金三角游：天下第一关-山海关，长城入海

处-老龙头，冬奥大跳台-雪飞天

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025
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